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Vi samlades på Gjutaregården för en rundvandring men först hade vi en del av 

sammanträdet. 

Justerare blev Monica Jönsson, PRO. 

Protokollet gicks igenom och Margareta Rempling ville inte godkänna § 26 som 

gällde Inspektionen för vård- och omsorg. IVO hade begärt in åtgärder för att 

godkänna kommunens Omsorgsboenden. Detta har gjorts och ärendet avslutat. 

Margareta påstår att ärendet in avslutats. Svaret är att ärendet avslutats men IVO 

kommer att kolla så att kommunen genomför de åtgärder som angetts. 

Under § 25 Information om förebyggande och hälsofrämjande hembesök för 

medborgare i kommunen som är 80 år och ej har hemtjänst. Kommunen hade kallat 

till ett möte på Karidal. 60 personer 80 år kom till mötet. Fantastiskt. 

I övrigt inget på protokollet. 

Dagens dagordning var ganska mager. Ytterligare två punkter. Den första: KPRs 

sammanträdestider 2024. Efter justering blev det den 15 februari, 23 maj, 19 

september och 10 december. 

Information om mobilt sjukhusteam. 

Linn Kennedy, läkare på SUS i Malmö berättade om teamet. Som namnet säger så är 

det att flytta hem sjukhuset. Det är ett projekt initierat efter Hospital att home.  

I april 2023 började verksamheten i Malmö för 12 – 14 patienter och i september i 

Lund med 7 patienter. Linns presentation kan ni läsa i bilagan. Hitintill har ca 1000 

patienter tagits omhand som är 65 +. Av dessa är 47 % kvinnor. 

Rundvandring. 

Efter presentationen gjorde vi en rundvandring på Gjutaregården. 

Övrigt. 

Sist ut var lite övriga frågor. Margareta Rempling ville ha svar på sina frågor. Hon 

hade plockat fram en del siffror som vi inte kunde placera. Statistik är vad det är. 

Man måste ha något att jämföra med för att förstå. I övrigt var det frågor som vi 

redan har svarat på. 

Dagens ordförande Lena Larsson tackade och önskade God Jul och Gott Nytt År. 


